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1. Opening 
Gerard van der Hoeven opent als voorzitter deze vergadering. Hij heet alle aanwezigen 
van harte welkom. 
 
Wethouder Cardinaal heeft de vorige vergadering al kenbaar gemaakt dat hij vanavond 
verhinderd is. Daarbij is toen afgesproken dat Gerard deze vergadering zal voorzitten. 
 
Voorts is er een afmelding ontvangen van Jan Tromp. Daarbij heeft hij ook zijn reactie 
gegeven bij agendapunt 5. Die zal later tijdens deze vergadering kenbaar worden 
gemaakt. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
- Ingekomen is een schriftelijk verzoek van mevrouw H. van de Voort. Zij heeft 
momenteel een vaste standplaats op de weekmarkt Weert voor de verkoop van schoeisel. 
Zij vraagt of zij bij de schoenen ook trainingspakken/huispakken voor dames op haar 
standplaats mag gaan verkopen. Gevraagd wordt wat hierover het advies van de 
Marktcommissie is. 
Overwegingen: 
Huispakken is textiel. Er is hier geen sprake van een collectie, zoals bij sportartikelen, 
waarbij trainingspakken slechts een enkel onderdeel vormen. Het gaat hier om maar één 
artikel uit een branche. Bovendien zou dan sprake zijn van twee verschillende branches op 
één standplaats. Dat is niet wenselijk. Daarbij komt ook nog een eventueel probleem dat 
wanneer er wel iemand met een collectie sportartikelen wil komen dat de aanwezigheid 
van trainingspakken dat dan moeilijker kan maken. 
Advies: 
De Marktcommissie adviseert om het verzoek niet te honoreren. 
 
- Ingekomen is een brief van mevrouw Ozlem Muftuoglu. De brief is heden, 6 november 
2012, persoonlijk afgegeven met het mondelinge verzoek om deze in de vergadering van 
de Marktcommissie van hedenavond aan de orde te stellen. 
Verzoekster schrijft in haar brief dat zij heeft geconstateerd dat er sinds enkele weken een 
andere koopman op de weekmarkt Weert staat met dezelfde artikelen als zij, namelijk 
olijven, tapas, Turkse specialiteiten en aanverwante producten. Die andere koopman staat 
op een dagplaats. Verzoekster schrijft dat het bij deze producten in Weert gaat om een 
kleine branche. Zij schrijft dat om die reden twee standplaatsen op de weekmarkt Weert 
te veel is. Zij pleit er daarom voor om de andere koopman geen standplaats meer te 
verlenen. Gevraagd wordt wat hierover het advies van de Marktcommissie is. 
Overwegingen: 
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Opgemerkt wordt dat de nieuwe koopman een zeer goede standplaats verzorgt. Hij heeft 
een ruim assortiment. Hij gaat op een heel goede manier met de klanten om. Veel lof 
daarvoor. Zijn standplaats is een aanwinst voor de markt. Hij heeft het heel druk.  
Er is bij twee van dergelijke standplaatsen sprake van een gezonde concurrentie. Er is 
geen sprake van een overmatig aanbod. Bovendien is waar te nemen dat de vraag naar de 
betreffende producten steeds verder groeit. Wat de commissie betreft kan de nieuwe 
koopman blijven. 
Advies: 
Op de weekmarkt Weert wordt mogelijk geacht dat er twee standplaatsen zijn in 
genoemde branche. Derhalve is de Marktcommissie niet eens met de strekking van de 
brief. 
 
 
3. Verslag van de vergadering van 4 september 2012 
Ten aanzien van bladzijde 2, over de scheiding van de weekmarkt Weert in een food en 
non-food gedeelte, wordt opgemerkt dat dit destijds is ontstaan in verband met de 
nieuwbouw op het Ursulinencomplex. Dit wordt verwerkt in het definitieve verslag. 
 
Voorts wordt naar aanleiding van punt 4. Fakkelestafette 2012 in het verslag het volgende 
opgemerkt: op de zaterdag van het evenement ging het op- en afrijden van de markt niet 
goed. Voor een volgende keer moet er ingereden worden aan de ene kant en uitgereden 
aan de andere kant. En er moet begeleiding bij aanwezig zijn. 
Ook zijn er vanuit de organisatie een aantal zaken anders gedaan dan was afgesproken. Er 
is meer genomen dan er was gevraagd. 
 
Na deze opmerkingen wordt het definitieve verslag met inbegrip van de eerste opmerking 
vastgesteld. 
 
 
4. Periode rond Kerstmis en Nieuwjaar 
Sonja Blok, centrum-manager, geeft aan de hand van een uitgewerkte situatie-tekening 
van de Nieuwe Markt een nadere toelichting op de plannen. Voor de periode 19 tot en met 
30 december komt er een Winterpaleis als huis van de IJsprinses. Het paleis is te 
bezoeken en te bezichtigen. Er geldt een kleine entreeprijs. Voor kinderen € 1,00 en voor 
volwassenen € 2,00. Ook worden er activiteiten georganiseerd. Onder meer een 
lampionnentocht en workshops voor kinderen.  
 
Er is al afstemmend vooroverleg geweest met een aantal mensen van de weekmarkt. De 
opbouw begint op 17 december en de afbouw na 30 december. Het gaat dus om twee 
marktdagen, 22 en 29 december. De maten zijn circa 30 meter bij 9 meter. De weekmarkt 
kan er met enige aanpassingen omheen opgebouwd worden, zij het dat er voor twee 
standplaatsen in overleg met de betreffende marktkoopmensen een oplossing gevonden 
moet worden. Zaterdag aanstaande zal dit door de marktmeester samen met een of 
meerdere leden uit deze commissie met die mensen besproken gaan worden. Ook zal er 
navraag gedaan gaan worden wie van de marktkoopmensen wel of niet zal komen op 
genoemde twee marktdagen. Samen met alle betrokkenen zal in goed overleg nagegaan 
worden hoe de opstelling gaat worden. 
 
Vanuit de marktkoopmensen in de commissie wordt aangegeven dat er een constructief 
vooroverleg is geweest tussen hen en Centrum Management over de genoemde plannen. 
Als weekmarkt willen zij ook op het Winterpaleis inspelen met enkele acties. Zo komt er 
een kerstboom met kerstballen. Die kerstballen hebben kinderen gemaakt. De kerstballen 
zullen worden geveild voor een goed doel. Ook zal er weer koek en zopie worden 
verzorgd. 
 
 
5. Brief van Centrum Weert Promotion en Bewonersorganisatie Binnenstad 
De voorzitter leidt dit agendapunt in met de mededeling dat na ontvangst van deze brief, 
in verband met de inhoud én het feit dat ook een afschrift naar de Marktcommissie was 
verzonden, de brief direct is doorgestuurd naar de leden van deze Marktcommissie met de 
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mededeling dat de brief de eerstvolgende vergadering van de commissie aan de orde zou 
komen. Ook is in overleg met de wethouder marktzaken afgesproken dat de 
Marktcommissie eerst om een reactie over de inhoud van de brief gevraagd zou worden. 
Vervolgens zou dan aan de orde zijn hoe het proces betreffende de verdere behandeling 
van de brief en de daarin naar voren gebrachte aspecten zou kunnen verlopen. Vervolgens 
geeft hij de leden van de commissie de gelegenheid om hun reactie te geven. 
 
Als eerste verzoekt Harold Bex om zijn reactie voor te mogen lezen. Die heeft hij in een 
brief aan burgemeester en wethouders en aan de gemeenteraad op schrift gesteld. (Deze 
brief wordt als bijlage bij dit verslag gevoegd.) 
 
Na het voorlezen van die brief verzoekt de voorzitter aan Peter Bouwels om een eerste 
reactie.  
Hij zegt dat vooropgesteld moet worden dat het een brief is van Centrum Weert Promotion 
(CWP) én van de Bewonersorganisatie Binnenstad (BOB) én van de horecaondernemers 
aan de Markt, Korenmarkt en Nieuwe Markt. Zij vragen een debat met de politiek. Op de 
eerste plaats is de volgorde van de behandeling van de brief dus fout. Op de tweede 
plaats gaat het in de brief om de opvatting omtrent de markt van de ondernemers in de 
stad. Dat zijn zo’n 80 ondernemers. Zij zijn op zoek naar een oplossing voor de 
herinrichting van de markt. Er kan niet aan voorbijgegaan worden dat de 
horecaondernemers inkomstenverlies hebben door de markt, zo zegt hij. Om 15.00 uur 
ontstaat er “traffic” op de Markt, doordat er dan al marktkoopmensen zijn die met hun 
voertuigen vertrekken. De Maasstraat wordt daarbij als sluiproute gebruikt. De 
ondernemers daar overwegen om de straat af te sluiten om dat onmogelijk te maken. Na 
de markt komt de gemeente om op te ruimen en dat wordt op zo’n manier gedaan dat de 
Markt daardoor onaantrekkelijk wordt. De viskramen op de Markt geven ook overlast. 52 
keer per jaar. De ondernemers daar hebben er last van. Daarbij is het ook nog eens zo dat 
het door de markt lastig is om evenementen in de binnenstad te organiseren. Terwijl de 
Nieuwe Markt volgens een door de gemeente opgestelde nota aangewezen is als 
evenemententerrein. Na 17.00 uur, na de weekmarkt is het niet mogelijk om nog een 
podium op te bouwen. Er is ook een heroriëntatie nodig van de food-markt. De loop in de 
stad moet niet alleen geconcentreerd worden over de Langstraat. Ook de Oelemarkt moet 
erbij betrokken worden. 
 
Na deze reactie komt er een stevige en emotionele tegenreactie van een aantal 
commissieleden. Daarbij wordt duidelijk dat zowel de toon van de brief van CWP/BOB als 
de inhoud ervan bij hen helemaal niet goed zijn gevallen. De reactie van Peter Bouwels in 
deze vergadering maakt het nog erger. Een aantal van de bij de weekmarkt betrokkenen 
voelen zich niet respectvol benaderd, zo geven zij aan. Terwijl wederzijds respect naar 
elkaar toch het uitgangspunt zou moeten zijn in de omgang met elkaar.  
 
De voorzitter geeft aan dat hij in de brief leest een verzoek om een constructief overleg. 
Het is goed dat Peter Bouwels heeft ervaren hoe in deze vergadering de reactie op de brief 
is geweest. Verder geeft hij aan dat het college een antwoord zal gaan geven op de brief. 
Bij die beantwoording zal de input van de Marktcommissie worden betrokken. 
 
Van de zijde van de marktkoopmensen wordt aan Sonja Blok, Centrummanager, gevraagd 
wat haar standpunt over de weekmarkt is. 
Zij zegt dat op grond van de raadpleging van het bewonerspanel duidelijk is dat de markt 
voor veel mensen reden is om naar de stad te gaan. De markt scoort daarbij dus hoog.  
Persoonlijk vindt ze het op grond van haar eigen ervaringen ook fijn dat er op zaterdag 
markt is in de binnenstad. 
Soms is het ook wel lastig. In het bijzonder bij het organiseren van bepaalde activiteiten. 
Maar dat moeten alle betrokkenen dan samen met elkaar doen. Dat maakt hen samen 
sterker. Concluderend zegt zij: de weekmarkt heeft meerwaarde. 
 
Omdat hij daarom verzocht heeft en het zijn persoonlijk bijdrage aan dit agendapunt 
vormt leest de voorzitter ter afsluiting van dit agendapunt de e-mail voor van Jan Tromp. 
(Deze wordt eveneens als bijlage bij dit verslag gevoegd.) 
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6. Weekmarkt Stramproy 
De voorzitter verleent het woord aan Wim Gootzen voor een nadere toelichting op dit 
onderwerp. 
Wim Gootzen legt uit dat in aansluiting op een verzoek van de koopmensen van de 
weekmarkt in Stramproy nader overleg is gevoerd met betrokken partijen. Dat overleg 
heeft geleid tot een voorstel aan de gemeenteraad om de weekmarkt in Stramproy te 
gaan verzelfstandigen. Dat voorstel zal in de raadsvergadering van 12 december 2012 op 
de raadsagenda staan. De essentie van de voorgestelde verzelfstandiging is dat de 
marktkoopmensen zich verenigen in een stichting en dat de gemeente met die stichting 
een overeenkomst sluit over de weekmarkt. Daarbij krijgt de stichting een deel van het 
Kerkplein in gebruik om daarop geheel zelfstandig de weekmarkt te organiseren. De 
gemeente heeft dus geen bemoeienis meer met het organiseren van de markt. De 
marktkoopmensen doen alles zelf en betalen alleen de stroom. 
 
De Marktcommissie is positief over de geschetste plannen ten aanzien van de weekmarkt 
in Stramproy. Die markt is gelet op de aard en omvang geëigend om te verzelfstandigen 
in de voorgestelde vorm. 
 
7. Gebruik standaard huurmarktkraam of eigen kraam/materiaal 
De heer Halil Kizilbuğa (Firat Textil) heeft aangegeven dat hij graag eigen kraammateriaal 
op zijn standplaats wil gebruiken. Hij heeft daarbij aangegeven dat de eigen kraam bij 
slecht weer, met name bij regen, zijn waren beter beschermd. 
 
In het verleden, meest recent nog bij het verzoek van mevrouw Barto om een vaste 
standplaats met eigen materiaal, is bij de vergunning voor een standplaats als 
uitgangspunt aangehouden dat er bij een kraam in de rij gebruik moet worden gemaakt 
van de standaardhuurkramen (of van een eigen verkoopwagen). Dit om vooral een betere 
eenheid in de opstelling van de kramen in de rij en in het gehele aanzicht van de kramen 
te kunnen bereiken. 
 
De Marktcommissie is in meerderheid eens met dit uitgangspunt, zoals dat reeds langere 
tijd wordt gehanteerd. 
 
De heer Smits maakt echter een kanttekening. Hij zegt dat hij er anders over denkt. De 
eigenlijke reden om eigen kraammateriaal te gebruiken is volgens hem dat het 
kostenbesparend is. Dat is, zakelijk gezien, een rechtvaardige reden. Hij vindt dat eigen 
materiaal mogelijk zou moeten zijn. Het moet echter wel passen in de rij. Dus geen 
partytenten.  
 
8. Rondvraag 
Harold Bex: 
Hij kaart de problematiek betreffende de standwerkers aan. Nu is het vaker zo dat 
marktkoopmensen een standwerkersplaats innemen terwijl zij daarbij niet echt 
standwerken, zoals het hoort. Met de huidige regeling uit het geldende 
Standwerkersreglement kan daar niet adequaat tegen worden opgetreden. Om die reden 
is er behoefte aan een nieuwe regeling op dit terrein. Het doel is daarbij de goede 
standwerkers naar de weekmarkt in Weert te krijgen. 
Ben Mahu brengt in dit verband naar voren het idee om hierover in overleg te treden met 
de secretaris van de Stibesta, Janno Mahu. Die organisatie is bezig met een systeem van 
certificering voor standwerkers. Ook geeft hij aan dat het Hoofdbedrijfschap Detailhandel 
(HBD) per 1 januari 2013 stopt met het uitgeven van inschrijvingskaarten. Vanaf dan kan 
iedereen zich als standwerker aanmelden met een inschrijvingsbewijs van de Kamer van 
Koophandel en een legitimatiebewijs. 
 
De voorzitter zegt dat het vraagstuk van de standwerkers en de nodig geachte aanpassing 
van de huidige regels nader bekeken zal worden. Het lijkt daarbij echter niet haalbaar om 
voor 1 januari 2013 een aanpassing geregeld te hebben. 
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Gerard van der Hoeven: 
Hij brengt naar voren dat de gemeente Weert in het jaar 2014 het jubileum viert van 600 
jaar stad. Dit jubileum is direct verbonden aan het hebben van 600 jaar marktrechten. De 
vraag die naar aanleiding daarvan is ontstaan is: hoe kunnen we daar een extra dimensie 
aan geven? Kermis Weert 10 dagen? Meedoen met de competitie Beste Markt 2014? 
Standwerkersconcours? Hij nodigt de commissieleden uit om hierover na te denken en om 
suggesties te doen. 
 
9. Sluiting 
Nadat de volgende vergadering gepland is op dinsdag 5 februari 2013 dankt de voorzitter 
alle aanwezigen voor hun komst en hun inbreng en sluit hij deze vergadering. 
 
 
Weert, 5 februari 2013 
 
 
 
 
 
J. Cardinaal      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


